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سعیدی نماینده مجلس:

کسانی که محدودیت های اینترنتی ایجاد 
می کنند، خودشان دسترسی نامحدود به همه 

پلتفرم های فضای مجازی دارند

ســرویس سیاســی - معین الدین سعیدی 
درباره تصویب طرح ســیمکارت بدون فیلتر برای 
گردشــگران خارجی گفت: زمانی که این موضوع 
مطرح شد نسبت به پیامدهای اجتماعی اش هشدار 
دادم در حــال حاضر هم در کارگروه رفع مصادیق 
مجرمانه تصویب شده است، این یک توهین آشکار 
به ملت ایران اســت. مردم کشور ما از نظر آقایان به 
این بلوغ نرســیدند که بتوانند از اینترنت بدون فیلتر 
اســتفاده کنند اما برای گردشگری که به کشورمان 
می آیــد این را حق طبیعــی او می دانند که بتواند از 

اینترنت بدون فیلتر استفاده کند.
نماینده چابهار در مجلس شــورای اســامی 
تاکید کرد: کسانی که چنین محدودیت هایی راا ایجاد 
کرده اند خودشان خوب می دانند که اجرایی نیست و 
مردم از طریق فیلترشکن همه این محدودیت ها را با 

شرایط  سخت تر عماً دور می زنند.
وی خاطرنشان کرد: جالب اینجا است کسانی 
که چنین محدودیت هایی ایجاد می کنند، خودشان 
دسترســی کامل به همه پلتفرم های فضای مجازی 

بدون هیچ محدودیتی دارند.
سعیدی عنوان کرد: دوگانگی ها مخصوصا این 
اتفاق اخیر متاسفانه نوع نگاه کاسبان فیلتر را به مردم 
ایران نشــان می دهد که برای خــود مردم ایران این 
شــان را قائل نیستیم که اجازه دسترسی به اینترنت 
بدون محدویت داشــته باشند، اما برای گردشگری 
که به کشور می آید این شأن را قائل می شویم چنین 
رویکــردی طبعاً باعث نارضایتی در جامعه خواهد 
شــد.وی تاکید کرد: این عمل نشــان می دهد مردم 
را نشــناخته ایم، نشــان می دهد ظرفیت های ملت 
بزرگ مان را نشــناخته ایم. من امیدوارم که اگر قرار 
اســت رفع محدودیتی طبق  اصــول متعدد قانون 
اساســی صورت گیرد در درجه اول باید شامل حال 

ملت ایران شود.
این نماینده مجلس شــورای اســامی اظهار 
داشت: با این رفتارها ما عماً تبعیض ناروایی برای 

ملت ایران خواهیم داشــت که با اصل ســوم و نهم 
قانون اساســی در تضاد کامل اســت. امیدوارم یک 
تلنگر جدی وارد شــود و بساط کاسبان فیلترشکن 
آن هم با توجه به گردش مالی که می گویند حدود ۵۰ 
هزار میلیارد تومان در کشور است و مشخص است 
از جاهایی حمایت می شــوند، هرچه زودتر جمع 
شــود.وی با بیان این که دادن سیمکارت بدون فیلتر 
به گردشــگر خارجی به نوعی توهین به شأن ملت 
ایران از نگاه بنده است، گفت: معتقدم رئیس جمهور 
بــه عنوان حافظ قانون اساســی باید به جبران رفع 

محدودیت ها برآید.
نماینــده چابهــار درباره این کــه آیا مجلس 
می توانــد به این موضــوع ورود کنــد، بیان کرد: 

همکاران بنده مطابق اصل ۸۴ می توانند نســبت به 
موضوعات ورود داشــته باشند و این جزو شئونات 
نظارتی مجلس اســت اما با توجه به نگاه و رویکرد 
همکارانم در این زمینه احتمال اینکه محدودیت ها 

رفع شود را صفر می دانم.
وی در خصوص این کــه افکار عمومی دادن 
سیمکارت بدون فیلتر به گردشگر خارجی را نوعی 
کاپیتالاسیون می داند، گفت: معتقدم این اتفاق که به 
نوعی می توان از آن به عنوان کاپیتالاسیون فرهنگی 
یاد کرد، قطعاً تبعاتی خواهد داشــت. ما مطابق کدام 
اصــل به خودمان اجــازه می دهیم موردی که برای 
گردشگران خارجی روا می داریم را برای ملت ایران 

روا نداریم؟ این مصداق بارز دوگانه بودن است.

ســرویس سیاسی - با نزدیک شــدن به زمان 
برگزاری انتخابات مجلس شــورای اسامی، انتظار 
می رود فعالیت احزاب هم به مرور جدی تر شــود اما 
برخی احزاب نمی توانند برای این انتخابات لیســت 

بدهند.
دوازدهمین انتخابات مجلس شــورای اسامی 
در اســفند سال جاری برگزار می شود. تاکنون مرحله 
ثبت نام اولیه از داوطلبان انتخابات برگزار شده و اکنون 
داوطلبــان این انتخابات که مدارک آنها تایید نشــده 

است، فرصت ثبت اعتراض دارند.
در فاصله حدود شــش ماه مانــده به انتخابات 
کشور هنوز فعالیت حزبی و تشکیاتی رونق چندانی 
نگرفته اســت و احزاب در حال ارزیابی از شــرایط 
سیاسی کشور هستند. البته کمیسیون ماده ۱۰ احزاب 
به احزاب توصیه کرده اســت که هرچه زودتر کنگره 
و مجامــع عمومی خود را برگزار و اعضای خود را به 
این کمیســیون معرفی کنند. این کمیسیون به احزاب 

تا پایان شــهریور فرصت داده بود تا کنگره و مجمع 
عمومی خود را برگزار کنند.در اطاعیه کمیسیون ماده 
۱۰ احزاب که در روز هفتم مرداد منتشر شد، آمده است 
که »به اطاع احزاب و گروه های سیاسی که در موعد 
قانونی طبق اساســنامه مصوب خود، مجامع عمومی 
و انتخابات شــورای مرکزی و بازرسین و دبیرکل را 
برگزار نکرده اند در مهلت تعیین شده در جلسه شورای 
مرکزی احزاب با معاون محترم سیاسی منتهی به خرداد 
ماه سال جاری هم اقدامی انجام نداده اند، می رساند که... 
حداکثر تا پایان شهریور ماه سال جاری فرصت دارند 
نسبت به برگزاری مجمع عمومی با هماهنگی دبیرخانه 
کمیسیون اقدام کنند.«عبدالله مرادی دبیر کمسیون ماده 
۱۰ احزاب با اشاره به پایان مهلت احزاب، اظهار کرد:» 
طبق اساســنامه خود احزاب، آنها موظف هستند که 
به صورت مســتمر کنگره و مجامع عمومی خود را 
برگزار کنند و ارکان و اعضای تشــکیات خود را به 
ما معرفی کنند. در این زمینه هم ما مهلت قانونی برای 

احــزاب تعیین کردیم اما برخی از این احزاب کاهلی 
داشتند که به آنها تذکر دادیم. کمیسیون ماده ۱۰ به دنبال 
تقویت فعالیت حزبی اســت اما این احزاب هم باید 
قانون فعالیت احزاب را رعایت کند. البته تعداد زیادی 
از احزاب کنگره و مجامع عمومی خود را برگزار کرده 
و برخی دیگر هم از ما فرصت خواسته اند تا در مهرماه 

اقدام کنند که ما تقاضای آنها را پذیرفته ایم.«
وی در پاسخ به این پرسش اگر احزاب کنگره و 
مجمــع عمومی خود را برگزار نکنند، منحل خواهند 
شد؟ گفت:»مدت پروانه فعالیت حزبی ۳ سال است. 
احزابی که دارای پروانه هســتند ولی کنگره و مجمع 
عمومــی خود را برگــزار نمی کنند، همچنان تا پایان 
مدت ســه سال دارای پروانه بوده و قانونی هستند اما 
کسی نمی تواند مدعی نمایندگی از این حزب به عنوان 
دبیرکل یا شــورای مرکزی باشد زیرا کنگره و مجمع 

عمومی حزب برگزار نشده است.«
مــرادی درباره اینکه احزابی که طبق قانون عمل 
نکنند، می تواند در انتخابات پیش رو لیست ارائه دهند، 
تصریح کرد: »باید این موضوع در کمیســیون ماده ۱۰ 
بحث شــود اما علی القاعده این احزاب نمی توانند در 
انتخابات لیست دهند زیرا هرچند حزب قانونی است 
اما چون ارکان و تشــکیات حزب به کمیسیون ماده 
۱۰ معرفی نشده است، کسی نمی تواند این احزاب را 

نمایندگی کند. «
وی تاکید کرد:» ما به زودی احزابی که شــرایط 

قانونی فعالیت را دارند، اعام خواهیم کرد.«
در کشــور  ۹۵ حزب ملی و ۴۲ حزب اســتانی 
پروانه فعالیت دارند. ۱۳ جبهه سیاســی هم فعالیت 
قانونی دارند. اخیرا هم با درخواست تاسیس جمعیت 
رهروان حضرت زینب )س( و  ۱۵ مورد شعب استانی 

در کمیسیون ماده ۱۰ احزاب  موافقت شده است.

نماینده چابهار در مجلس شورای اسلامی گفت: دادن سیمکارت بدون فیلتر به گردشگر خارجی به نوعی توهین به شأن ملت ایران از نگاه بنده است، 
معتقدم رئیس جمهور به عنوان حافظ قانون اساسی باید به جبران رفع محدودیت ها برآید.

معتقــدم ایــن اتفــاق که بــه نوعــی می تــوان از آن به عنــوان کاپیتالاســیون 
فرهنگــی یــاد کــرد، قطعــاً تبعاتــی خواهد داشــت. مــا مطابق کــدام اصل به 
خودمــان اجــازه می دهیم موردی کــه برای گردشــگران خارجــی روا می داریم 
را بــرای ملــت ایــران روا نداریــم؟ ایــن مصــداق بــارز دوگانه بودن اســت.

سرویس سیاسی - کنعانی مقدم 
درباره آخرین تحــرکات انتخاباتی 
جریانات سیاسی کشور توضیح داد.

حســین کنعانی مقــدم دبیرکل 
حزب ســبز ایران و فعال سیاســی 
اصولگــرا درباره فضــای انتخاباتی 
کشــور گفت: چیزی که مشــخص 
است این است که احزاب، تشکل ها 
و جریان های مختلف سیاسی فعالانه 
بــه انتخابات ورود پیــدا کرده اند و 
لیست های انتخاباتی در بعضی جا ها 

به صورت غیررسمی منتشر می شود.
دبیرکل حزب سبز ایران افزود: این تحرکات نشان می دهد که جریانات 
سیاسی در حال آماده کردن خود برای انتخابات آینده هستند و فضای سیاسی 
و انتخاباتی کشــور رقابتی اســت. وی با بیان اینکــه طیف های مختلف در 
انتخابات آینده حضور خواهند داشــت، بیان کرد: مشــارکت و ایجاد فضای 
رقابتی تکلیف انتخاب شــدگان اســت، اما انتخاب کنندگان که مردم هستند 

بیشتر تابع لیست های انتخاباتی اند.
کنعانی مقدم ادامه داد:  بخشــی از مردم نیز منتظرند تا ببینند کســانی که 
مطرح می شوند با چه گفتمانی حضور پیدا می کنند و آیا این گفتمان مشکات 
را حــل می کنــد. وی گفت: البته این را باید مطرح کرد که عملکرد دولت در 
موضوعات اقتصادی بسیار تعیین کننده است و  رغبت مردم را برای حضور 

در صندوق ها بیشتر خواهد کرد.
 رقابت بسیار جدی درون جریان اصولگرا وجود دارد 

کنعانی مقدم با اشاره به اینکه ما در حزب سبز، شورای وحدت و شورای 
ائتاف اصولگرایان هســتیم، بیان کرد: کنگره ما  پنجشنبه گذشته در سراسر 
کشــور برگزار شــد. دبیر حزب ســبز با بیان اینکه همگی خود را آماده و در 
جلسات هماهنگی حضور پیدا می کنند، افزود: چیزی که به ما گزارش می شود 
آن اســت که این جلسات مستمر اســت و رقابت بسیار جدی درون جریان 
اصولگرا وجود دارد و در انتخابات هم این رقابت نســبت به سایر جریانات 
وجود خواهد داشت.  وی درباره احتمال تکثر لیست های جریانات سیاسی 
در انتخابات مجلس گفت: اصولگرایان قطعا در شهرســتان ها لیســت های 
مختلف می دهند و در تهران هم احتمالا  ۲ یا ۳ لیســت ارائه شــود و  رقابت 
درونــی نیز جدی و همه جانبه اســت. کنعانی مقدم بیــان کرد: فکر می کنم 
اصاح طلبان نیز به دلیل گرایشــات مختلفی که دارند با لیست های متفاوتی 

در انتخابات مجلس شورای اسامی شرکت کنند.
فعال سیاسی اصولگرا گفت: اگر اسامی کسانی که در انتخابات ثبت نام 
کردند و برای مرحله دوم مورد تایید قرار گرفتند، منتشــر شــود شاید بتوان 
تحلیل درستی از ترکیب کسانی که در انتخابات حضور پیدا کرده اند به دست 
آورد. گفتنی اســت؛ انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسامی روز 

جمعه ۱۱ اسفندماه در سراسر کشور برگزار می شود.

ســرویس سیاســی - رئیس 
کمیتــه نظــام اداری مجلس گفت: 
مجلس برای تغییر وضعیت کارکنان 
طرح دارد و این طرح مصوب شــده 
اســت، اینکه الان دولــت در برنامه 
بگوید اســتخدام رســمی ممنوع و 
یک اشــتغال فکری برای سیســتم 
اداری کشــور درست کند، یقیناً با آن 

مخالفت می شود.
سیدکریم حسینی رئیس کمیته 
نظام اداری کمیســیون تلفیق لایحه 
برنامه هفتم توســعه در پاســخ به این ســوال که »کمیته نظام اداری یکی از 
حوزه هایی بود که با موضوعات مختلفی در بررسی برنامه مواجه بود که مورد 
حساســیت و دغدغه مردم و افکار عمومی قرار داشــت و دولت هم چندان 
نسبت به مصوبات کمیته و ارائه نظارت به کمیسیون تلفیق نظر موافق نداشت 
نظر شــما در این رابطه چیست«، گفت: در بحث نظام اداری از آنجا که مواد 
آن هم چالشی بودند و هم مورد مطالبه مردم بودند و همچنین از سوی دیگر 
ما طرح یا لوایحی مشــابه آن ها داشــتیم، در نتیجه طبیعی است که هم چالش 

جدی داشته باشیم هم بحث های جدی صورت گیرد.
وی ادامه داد: دولت یک سری مواد را به عنوان لایحه برنامه هفتم آورده 

بود که کمیته تخصصی و کمیسیون تلفیق هم آن موارد را تعدیل کرد.
عضو کمســیون اجتماعی مجلس شورای اسامی تصریح کرد: مواردی 
که دولت می گوید موادی که من آوردم همه آن ها تغییر پیدا کرده است، این 
تغییرات ممکن است به این شکل باشد که مثا ما با افزایش سن بازنشستگی 
مخالفت کردیم اما به دولت این اختیار هم داده شــد که برود و بررسی و کار 
کارشناسی انجام دهد و نظرات خود را ارائه دهد و به شکل لایحه یا به شکل 

دستورالعمل آن را به مجلس ارائه دهد.
وی تاکید کرد: ما در برخی از مواد مشاهده کردیم که بعضی موضوعات 

را به شکل ناپخته یا با بررسی کمتری ارجاع داده بودند.
حسینی در ادامه به مساله افزایش سن بازنشستگی مشاغل سخت اشاره 
کرد و ابراز داشــت: در موضوع افزایش ســن بازنشستگی کارهای سخت و 
زیان آور، ما ایراد جدی داشتیم به اینکه عناوین شغل های سخت و زیان آور 

الان در کشور ما بسیار زیاد است و باید ابتدا این مساله اصاح شود.
وی ادامه داد: اینکه ما صرفا بیایم برای کلیه مشــاغل سخت و زیان آور 
افزایش ســن داشته باشیم، خب قطعا در برخی از مشاغل و عناوین شغل ها 
افرادی هستند که در این مساله که »افزایش سن نداشته باشند« ذی حق هستند 
و طبیعتا مخالفت می شود.نماینده مردم اهواز در مجلس خاطرنشان کرد: برای 
بحث تغییر وضعیت کارکنان ما طرح داریم و این طرح مصوب شــده است، 
اینکه الان دولت بیاید در برنامه بگوید که استخدام رسمی ممنوع و یک تنش 
روانی و اشتغال فکری وارد سیستم اداری کشور کنیم، یقیناً مخالفت می شود.
عضو کمیســیون اجتماعی مجلس ادامه داد: اســتدلال هایی که دولت 
داشــت ادله قابل قبولی نبود، بنابراین در این موقعیت بعضی از موادی که در 
لایحه برنامه هفتم وجود داشــت رد شــد و قطعا باز هم ما یک بحث جدی و 
چالش جدی در بررسی جزئیات در صحن علنی مجلس خواهیم داشت که در 
آنجا می شود بعضی موارد را جرح و تعدیل کرد که در نتیجه آن برای مواردی 
که می توان الان برای آن تصمیم گرفت، تصمیم بگیریم و آن هایی که باید در 
برنامه و در طول در آن گنجانده شود هم به روند اجرای برنامه موکول شود.
وی تاکید کرد: به هر حال باید زمانی برای اتمام مســیرهایی که تا الان 
به غلط آمده ایم، تصمیم بگیریم از جمله اینکه در حوزه اســتخدام و تبدیل 
وضعیت کارکنان و حذف شــرکت های پیمانکار تأمین نیروی انسانی اقدام 
کنیم که این یک مطالبه جدی مردم و نمایندگان مردم اســت؛ چراکه شایسته 
و در شأن کارکنان دولت نیست که نیرویی که الان مثا ۲۰ سال است دارد به 

کشور و دولت خدمت می کند را به اسم شرکتی یا حجمی یا موقت بدانیم.

ســرویس سیاسی - عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسامی 
گفت: شنیده ها حاکی است طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت بار دیگر 
مورد ایراد شورای نگهبان قرار گرفته است اما مجلس مصمم است این طرح 

به نتیجه برسد و تمام تاش خود را به کار خواهد بست.
کیومرث ســرمدی ، درباره آخرین وضعیت طرح ساماندهی استخدام 
کارکنان دولت و شنیده ها از کنار گذاشتن این مصوبه مجلس، بیان کرد: طرح 
ســاماندهی استخدام کارکنان دولت و به نوعی برقراری عدالت در پرداخت 
حقوق ها از وعده های رئیس جمهور است و کمیسیون اجتماعی مجلس نیز 

در طول دو سال اخیر این موضوع را با جدیت دنبال کرد.
این عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شــورای اســامی ادامه داد: با 
برگزاری جلسات متعدد، طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت در مجلس 
تصویب و به شــورای نگهبان ارســال شد که یکسری ایرادات به آن گرفته و 
در مجلس اصاح شــد که بار دیگر این طرح پس از اصاحات به شــورای 

نگهبان ارسال شد. 
بر اســاس خبرهایی که داریم، موضوع مالــی و تعداد کارکنان مجددا 
مورد ایراد قرار گرفته و رســما هنوز این طرح به کمیســیون اجتماعی برای 
رفع ایرادات ارجاع نشده است. در بررسی طرح ساماندهی استخدام کارکنان 
دولت، متاســفانه در طول دو ســال اخیر ما با عدم همراهی سازمان اداری و 
اســتخدامی مواجه بودیم و یکی از نواقص کار ســازمان اداری و استخدامی 

این است که آمار دقیقی از این نیروهای خود ندارد.
وی در ادامه با بیان اینکه مجلس مصمم است طرح ساماندهی استخدام 
کارکنان دولت به ثمر برســد و این موضوع را با جدیت دنبال خواهیم کرد، 
عنوان کرد: این قانون گره بسیاری از کارکنان مظلوم را می گشاید و به تعبیر 
ما بار مالی هم برای دولت ندارد چراکه امروز دولت مبلغی را برای حقوق این 
افراد به شرکت های واسطه پرداخت می کند و شرکت های واسطه بخشی از 

آن را به نیروهای شرکتی پرداخت می کنند.
ســرمدی در پایان گفت: امیدواریم در برگشت بعدی، ایرادات شورای 
نگهبان به طرح در کمیسیون اجتماعی مرتفع شود و شاهد اجرایی شدن این 

قانون مترقی باشیم که یک نمره مثبت در کارنامه مجلس و دولت است.

ســرویس سیاســی - مجلــس مقرر کــرد تا ســازمان ثبت اســناد 
و امــاک بــا همــکاری وزارت اقتصــاد از ابتــدای ســال دوم برنامــه 
 هفتــم، پلمــب دفاتــر تجــاری را بــه صــورت الکترونیکــی انجــام 

دهد.
نمایندگان در جلسه مجلس شورای اسامی در جریان بررسی جزئیات 
لایحه برنامه هفتم توســعه با بند )ج( مــاده ۴ این لایحه با ۱۶۴ رأی موافق، 
۴ رأی مخالــف و ۶ رأی ممتنــع از مجمــوع ۲۱۸ نماینده حاضر در صحن 

موافقت کردند.
براساس بند )ج( ماده ۴ لایحه مذکور؛ قوه قضاییه مکلف است به منظور 
شفاف سازی محیط کسب و کار و تسهیل محاسبه خطر )ریسک( انجام معامات 
و تعامات مالی بین اشخاص از جنبه سوابق قضائی، ظرف ۶ ماه پس از لازم 
الاجرا شدن این قانون، امکان استعام برخط سوابق محکومیت های قطعی و 
اعسار اشخاص در محاکم حقوقی و کیفری از قبیل تعدد و تکرار محکومیت 
هــا، نوع عمل ارتکابی، نوع و میزان محکومیت، میزان محکومیت های مالی 
پرداخت شــده و پرداخت نشده، وضعیت اعســار از پرداخت محکوم به و 
هزینه دادرســی و وضعیت ایفای تعهدات اشخاص در دوایر اجرای ثبت را 
به صورت ســاختاریافته از طریق مرکز ملی تبادل اطاعات پس از تقاضای 
اســتعام کننده و تایید استعام شونده، ابتدا به شخص استعام شونده اعام 
 نموده و پس از تایید نهایی اســتعام شــوندده برای اســتعام کننده ارسال 

نماید. 
در این نشســت همچنین رئیس مجلس شــورای اسامی بند ح ماده ۴ 
لایحه برنامه هفتم توسعه را به دلیل برخی ابهامات به کمیسیون تلفیق برنامه 
هفتم توسعه ارجاع داد.دکتر محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسامی 
ضمن اعام ارجاع بند و تبصره ح ماده ۴ برنامه هفتم توســعه، به کمیســیون 
تلفیق به دلیل وجود ابهام، گفت: به هر حال نیروی انتظامی موظف به اجرای 

حکم است. 
یعنی پیش تر اقدامات صورت گرفته و قاضی حکمی داده و در سامانه ای 
اباغ شــده و نیروی انتظامی در مرز هــا قانون را اجرا می کند.وی افزود: بند 
مذکور نیروی انتظامی را مکلف کرده که وقتی در این شــرایط قرار می گیرد 
برود و به سامانه نیروی انتظامی وارد کند. اصا این موضوع ربطی به نیروی 

انتظامی ندارد. 
بــه نظر بنده این بند ابهام دارد و باید به کمیســیون عودت داده شــود.
رئیس مجلس شورای اسامی تاکید کرد: توضیح سخنگوی کمیسیون تلفیق 
در بند مذکور توضیح درســتی اســت، اما متن این مفهوم را نمی رساند. متن 
باید اصاح شــود که این که افراد قبل از اینکه به مرز های خروجی برسند از 
ممنوع الخروج شدنشــان مطلع شوند و این حرف درستی است، اما این متن 

این مفهوم را نمی رساند.
در ادامــه نماینــدگان بــه بررســی بنــد )چ( مــاده ۴ ایــن لایحــه 
پرداختنــد و در نهایــت این بند را بــا ۱۵۹ رأی موافــق، ۷ رأی مخالف و 
 ۱ رأی ممتنــع از مجمــوع ۲۱۲ نماینــده حاضــر در صحــن موافقــت 

کردند.
براســاس بند )چ( ماده ۴ این لایحه؛ سازمان ثبت اسناد و اماک کشور 
مکلف اســت با همکاری وزارت امور اقتصادی و دارایی از ابتدای سال دوم 
برنامه، با راه اندازی ســامانه دفاتر تجــاری موضوع مواد )۶( تا )۱۵( قانون 
تجارت به جــای مهروموم )پلمب( دفاتر تجاری بــه صورت الکترونیکی 

اقدام کند.

دبیرکل حزب سبز ایران:

اصولگرایان با ۲ یا ۳ لیست جداگانه 
در انتخابات مجلس شرکت می کنند

عضو کمیسیون اجتماعی پاسخ داد:

آیا طرح ساماندهی استخدام کارکنان 
دولت ملغی شده است؟

پلمب دفاتر تجاری، الکترونیکی 
می شود حسینی رئیس کمیته نظام اداری مجلس ؛

استدلال دولت برای ممنوعیت 
استخدام رسمی قابل قبول نبود

سیاسی

قالیباف  رئیس مجلس: 

احکام مصوب در برنامه هفتم توسعه جایگزین قوانین دائمی می شود

کدام احزاب نمی توانند برای انتخابات مجلس لیست بدهند؟

سرویس سیاسی - رئیــس مجلس شورای 
اســامی گفت: اگر موضوعــی در برنامه هفتم 
توسعه مصوب شود که قانون دائمی داشته باشد، 

مصوبه برنامه به مدت پنج ســال جایگزین قانون 
دائمی می شود.

حجت الاســام علیرضا سلیمی در جلسه 
علنی در جریان بررســی جزئیات لایحه برنامه 
هفتم توســعه کشــور، اظهار داشت: بسیاری از 
قوانین دائمی در برنامه هفتم توسعه یا نسخ شده 

یا محدود شده است.
وی ادامه داد: بنده از رئیس مجلس شورای 
اسامی تقاضا می کنم تا به صورت کلی اعام کند 
در هر کجای این برنامه که قوانین دائمی محدود یا 
نسخ شده است، احکام برنامه هفتم توسعه حاکم 

خواهد شد تا ما با مغایرتی مواجه نشویم.
محمدباقر قالیباف در پاسخ به این نماینده، 
گفت: اگر در جریان بررســی برنامه هفتم توسعه 
موضوعــی به تصویب برســد، حتماً یک حکم 
تنقیح برای آن نوشــته می شود به این معنا که اگر 
قانون دائمی وجود داشــته باشــد حکم مصوب 

جایگزین قانون دائمی شــده و به مدت پنج سال 
در برنامه اجرایی می شود.

همچنین رئیس مجلس در پاســخ به تذکر 
جمعی از نمایندگان، اظهار داشــت: نمایندگان 
مجلس تذکر دادند که درباره برنامه هفتم توسعه 
گزارش ارائه شــود که مانند بودجه این موضوع 
لحاظ شــده و گزارش ها به صورت ســه ماهه، 
سالانه یا فصلی ارائه می شود و معاونت قوانین و 

نظارت آن را بررسی خواهند کرد.
رئیس مجلس شورای اسامی تصریح کرد: 
در آخرین ماده برنامه هفتم توسعه هم پیش بینی 
شــده است تا شــورای راهبری برنامه با ترکیب 
مجلس شورای اسامی و دولت به منظور نظارت 
عمومی تشکیل شود. درباره آئین نامه ها نیز تاکید 
شده است که پس از تصویب و اباغ برنامه هفتم 
توسعه و تا قبل از سال ۱۴۰۳ باید زمان بندی تهیه 

آئین نامه ها مشخص شود.


